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gran cura en no produir aqüestes despeses. Diu 
que eli després de meditar, serenament sobre la 
qüestió i amb l’objecte de salvaguardar tota la 
responsabilitat del Conseil, proposa la celebració 
d’un plebiscit on es fessin les preguntes que es 
creiessin oportunes a judici d’una Comissió que 
el propi Consell podria nomenar.

Diu que aquest plebiscit podria substituir la 
Junta General Extraordinaria i després amb el 
résultat que donés el Consell podria portar l’as- 
sumpte a l’Assemblea Ordinària.

Intervé el Dr. Masriera, el quai contestant els 
extrems exposais per la Presidència diu: Primer: 
Que creu que els delegai s de la Junta General Ex
traordinària han d’ésser els mateixos de la darre- 
ra ordinària.— Segon : Que com que el Reglament 
de la Mutual no parla de les despeses que puguin 
ocasionar les Assemblees, en parla el del Sindicat 
que diu que les pròpies Assembles fixaran l’im- 
port d’aquestes despeses, creu que el que proce- 
deix és que la mateixa Junta General que es con- 
voqui, una vegada reunida decideixi i resolgui so
bre aquesta qüestió.— Tercer : que respecte la con
veniènza o no de convocar a l’Assemblea, és 
un assumpte que el Consell ja va resoldre en la 
sessió ordinària anterior en aprovar la urgència. 
—Quart: Que tampoc cal parlar dels extrems de 
l’ordre del Dia de la Junta General que s’ha de 
convocar, perqué també són ja acordats en la Jun
ta Ordinaria anterior.

Per tot l’esmentat, opina que s’ha d’anar a la 
ràpida convocatoria d’una Junta General Extraor
dinària, i portar-hi l’Ordre del Dia aprovada.

Intervé el Dr. Andreu i diu que la Mutual 
no s’ha de crear despeses extraordináries i que eli 
ja-féu present en la sessió anterior, que no creía 
procèdent la convocatoria de la Junta General 
Extraordinària, per la qual cosa insisteix que es 
pot esperar l’Ordinària.

El Dr. Mjoya intervé dient que s’ha de tenir 
present que la Junta General Extraordinària es 
demana més que per altra cosa perqué es rati- 
fiqui la confiança en el Consell en un assumpte de 
tanta importáncia.

Intervé el Dr. Mas i Oliver que entén que el 
Consell ha de reflexionar davant les considéra
tions fetes per la Presidència, les quais vérita
blement fan meditar sobre. la conveniencia o no 
conveniéncia de la Junta General Extraordinària. 
La seva opinió coincideix amb la del Dr. Trench

i creu que es podria fer un plesbicit i deixar l’as- 
sumpte per la definitiva resolució de l’Assemblea 
Ordinària.

El Dr. Farrerons diu que si bonament el Sin
dicat pcgués fer aquest nou servei a la Mutual 
abonant-li les despeses, seria partidari de la cele
bració de la Junta General, però que si ha de pa
gar la Mutual, creu que amb aquest assumpte ja 
s’han ofert prous despeses i no procedeix fer-ne 
de noves. 'Entén que procediria de consultar al 
Sindicat si està disposât a abonar-les i en cas con
trari faria el plebiscit proposât pel Dr. Trenchs
i esperaría la Junta General Ordinària.

El Dr. Mas i Oliver li contesta que l’Assemblea 
es trobará davant d’un fet consumât i amb unes 
despeses creades i solament haurà d’acordar qui 
les abona i que en aquest cas resulta clarament 
que els responsables de qué les despeses es pro- 
dueixin és aquest Consell i aixó és una responsa- 
bilitát que no es pot assumir.

La Presidència diu que s’han formulât diver
ses propositions respecte les quais s’ha de resol
dre, però, diu, que primer es veu en el cas de 
fer algunes aclaracions.

Contestant al Dr. Masriera, diu que pot tornar
se a parlar dels acords anteriors del Consell quan 
à més de justificar-ho un assumptè de tanta im
portáncia s’ha de tenir present que els signants 
de la proposició que motivà l’acord de l’ùltima 
sessió ordinària varen tenir temps suficient per 
estudiar-la, però que els altres Consellers no en 
varen tenir cap coneixement fins el moment pré
cis de la sessió.

Diu que les propositions concretes que s’han 
formulât són la del Dr. Trenchs proposant un 
plebiscit abans de la celebració de l’Assemblea i 
la del Dr. Farrerons demanant que es consulti al 
Consell del Sindicat si pagaria les 'despeses.

Intervé el Dr. Parés, que diu que eli s’adhereix 
a la proposició del Dr. Trenchs i com que amb la 
celebració del plebiscit per manca de temps ja 
s’haurà d’anar a l’Assemblea Ordinària, li sem
bla que es podria ja des d’un moment acordar que 
l’assumpte s’ajorni fins a l’Assemblea Ordinària.

Intervé el Dr. Bernet, el quai diu que el pri
mer punt a discutir és si es considera o no ur
gent la celebració de la Junta General, i que res
pecte, a aquest extrem els Consellers que ho va-


